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متن پرسش

سلام استاد: نظر شما راجع به تفاسیر قرآنی دکتر ابوالفضل بهرامپور چیست؟ سپاس

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ایشان در ترجمهی قرآن موفق بودهاند ولی در تفسیر از عمق لازم برخوردار

نیستند، هرچند برای مردم که میخواهند اسلام خود را از تلویزیون بگیرند مفیدند. موفق باشید


